



深水埗崇真堂屬校校友會 (會員申請表)
Shamshuipo Tsung Tsin Alumni Association (Membership Application Form)

英文姓名 (姓名先行, 名字隨後) In English - Surname first, then Other Names			
中文姓名 In Chinese		性別 Gender	
*畢業年份/最後就讀年份 (小學部或幼稚園) *Year of Graduation/ Year of Last Attendance - Primary School or Kindergarten		*畢業年份/最後就讀年份(中學部) *Year of Graduation/ Year of Last Attendance - Secondary School	
通訊地址 Correspondence Address			
電話 Telephone		電郵 Email	
職業 Occupation		介紹人 Referral	
~永久會籍 ~Life Member		<input type="checkbox"/> 普通會員 Ordinary member <input type="checkbox"/> 學生會員 Student member	

* 請將不適用的刪去。Delete whichever is inapplicable.

請在適當方格內加上「✓」。Please tick the appropriate box.

請連同閣下於崇真屬校就讀的資料影印本交回(如畢業證書或成績表), 以核實校友身份。

Please submit the copies of Certificate of Graduation, or school report of Tsung Tsin School for verifications.

使用個人資料聲明 Statement on Use of Personal Data

(請用「✓」表示選擇之項目 Please '✓' as appropriate)

- 本人**同意**日後以本人提供之通訊資料(包括電郵地址、通訊地址、手機號碼、電話號碼及傳真號碼等)接收以下資訊：
I agree to receive the following school information via the contact details I provided (including email address, correspondence address, company address, mobile phone number, telephone number, and fax number)::
- 與「基督教香港崇真會深水埗堂」屬校有關之資訊
Information in relation to 'Tsung Tsin Mission of Hong Kong Shamshuipo Church' affiliated schools'
 - 與「深崇教育服務有限公司」有關之資訊 (隸屬基督教香港崇真會深水埗堂)
Information in relation to 'Sham Tsung Educational Services Company Limited' (Affiliated to Tsung Tsin Mission of Hong Kong Shamshuipo Church);
 - 與「深水埗崇真堂屬校校友會有限公司」有關之資訊
Information in relation to 'Shamshuipo Tsung Tsin Church Affiliated Schools Alumni Limited' ;
 - 與「基督教香港崇真會深水埗堂」有關之資訊
Information in relation to 'Tsung Tsin Mission of Hong Kong Shamshuipo Church' .
- 本人**不同意**日後以本人提供之通訊資料接收上述各項資訊
I **do not agree** to receive the above school information via the contact details I provided.

會費 Membership Fee

普通會員港幣一百元正 Ordinary Member HKD 100.00

學生會員港幣五十元正 Student Member HKD 50.00

繳費方法 Method of Payment

(1) 請將會費存入以下銀行戶口。Please deposit the membership fee to the account below.

集友銀行 Chiyu Banking Corporation Ltd → 039-735-1-017942-3

(2) 郵寄支票。Cheque by Post.

支票抬頭請填寫「深水埗崇真堂屬校校友會有限公司」

Payable to 「Shamshuipo Tsung Tsin Church Affiliated Schools Alumni Limited」

請將銀行入數紙或支票連同填妥之申請表格。寄回：九龍深水埗大埔道五十八號 深水埗崇真堂屬校校友會

Please send the enclosed bank-in slip or cheque with the completed form.

Mail to : Shamshuipo Tsung Tsin Alumni Association, 58 Tai Po Road, Shamshuipo, Kowloon

傳真 Fax : (852) 2777 7256

查詢 Enquiry : (852) 2777 3679 (崇真校友會會務秘書 Secretary of Tsung Tsin Alumni)

電郵 E-mail : alumni@ttskg.edu.hk 面書 Facebook : www.facebook.com/sspttaa1/

深水埗崇堂屬校校友會成立目標

The vision of Shamshuipo Tsung Tsin Alumni Association

The vision of Shamshuipo Tsung Tsin Alumni Association is to maintain and manage a sustainable and supportive organization that aims to create and offer various opportunities and value-added services to its members with a view to firstly, maintaining close relationships with Tsung Tsin group of schools in Shamshuipo, Cheung Sha Wan, Shatin & Tuen Mun, secondly, developing a mutually meaningful and valuable fellowship among alumni members, staff and students of all Tsung Tsin schools and lastly, accomplishing community wide respect and prestige for all alumni members.

We hope that alumni from different generations can work together & contribute to the development of Shamshuipo Tsung Tsin Alumni Association, expressing the Tsung Tsin Spirit of Faith, Hope & Love.

校友會成立的目標是聯絡歷屆在深水埗崇真堂屬校（崇真小學暨幼稚園、「深水埗／屯門」崇真書院、沙田崇真中學、基督教崇真中學）歷屆畢業同學，保持互相聯繫，凝聚校友力量，增強各校友對母校的歸屬感。

校友會隨了緬懷過去，亦展望將來，希望有更多校友能參與會務和有不同年代的校友加入委員會，羣策羣力，繼續發揮崇真的「信、望、愛」精神。

 <p>深水埗崇真堂 Shamshuipo Tsung Tsin Church</p>	 <p>大埔道崇真書院 Tai Po Road Tsung Tsin College</p>	 <p>崇真書院 Tsung Tsin College</p>
 <p>沙田崇真中學 Shatin Tsung Tsin Secondary School</p>	 <p>基督教崇真中學 Tsung Tsin Christian Academy</p>	 <p>崇真小學暨幼稚園 Tsung Tsin Primary School And Kindergarten</p>